

DCH Kaløvig – Bestyrelsesmøde



Dato og tid: 04.02.2026 kl. 18:00
Sted: DCH Kaløvig, klubhuset
Tilstede: Karin G, Helle, Sarah (afbud), Vibe og Aase
Referent: Aase
Desuden deltog Hans Henrik og Mette i mødet.

Dagsorden og referat:

1. Konstituering efter generalforsamlingen

- Næstformand - **Vibe**
- Sekretær / referent – **går på skift**
- Fordeling af opgaver (hjemmeside, klubmodul og mails) – **Hans Henrik påtager sig opgaven med at lægge referater op på hjemmesiden. Foregår via Web-mail.**
- **Mette sætter Bettina Pedersen op i Event (konkurrenceudvalget).**
- **Vi skal bruge en pc til beregnerprogram til konkurrenceudvalget.**

2. Økonomien

- Status på økonomi / regnskab. **Vi mangler hundeførere i klubben, og dermed indtægter.**
- Godkendelse i banken, herunder Unioo. **Efter hver GF skal bestyrelsen fremsende ref. til banken (Aase sender) – Mette tager kontakt til Unioo. Helle T har formandens betalingskort.**
- Anmodning om nedsat træningsgebyr for lørdagsholdet (pga. aflysninger) – **bestyrelsen fastholder træningsgebyr. Vi opfordrer generelt trænere til at hyre en anden træner ind ved aflysninger alternativt at holdene laver selvtræning. Som udgangspunkt vil der være plads til at træne med de faste hold på deres træningstider. Ved ganske få lejligheder (konkurrencer el. lign.) kan det være en rigtig god ide at træne andet sted = god miljøtræning.**
- DIF og DGI's foreningspulje, spørgeskema i mail d. 27.01.2026. **Mette svarer.**
- MobilePay i Klubmodul, mail d. 27.01.2026. **Bogholder siger "Nej tak". Endnu engang opfordring til at skrive hvad det er man betaler for via MobilePay.**
- ELRO dage 26. august til 6. september (der kan ansøges nu). **Aase laver ansøgning om foredrag om Sirius-patruljen.**

3. Klubhuset

- Status på el- og vandskade. **Anmeldes til forsikringen (Helle). Desværre forårsaget af en rotte, som har gnavet i afløbsslange og i elledning (Mette anmelder, og lukker rottebekæmperen ind). Tømrer har været i klubben og er heldigvis ikke bekymret ift. varig skade på bygningen.**
- 1 års bygningsgennemgang. **Opmærksomhed på udendørslys samt lys og ventilatorer på toiletterne (lyset et tændt i lang tid og vent. suger varmen ud). Der skal laves en liste med punkter. HH og Karin tager mødet med Torben tømrer.**

- Rulleborde og skabe. **Vi arbejder videre med at få mere skabsplads i klubhuset.**
- Nøgler til klubhus og træningsskur. **Opmærksomhed på at få nøgler retur, når en træner forlader klubben, er der behov for en nøgle, kontakt da én fra bestyrelsen.**
- Forespørgsel om udleje af klubhus til privat fest

Bestyrelsen drøftede udleje i møde d. 28.05.2025: Bestyrelsen modtager og behandler konkrete henvendelser om hunderelaterede arrangementer. Muligheden nævnes på klubbens hjemmeside.

Bestyrelsen har besluttet ikke at udleje til private fester.

4. Fondsansøgninger

- Igangværende projekter (sanse- /motorikbane 25.000 kr.) **Forventes udført i forår/sommeren 2026.**
- 100.000 kr. ansøgt i OK konkurrence. **DCH Kaløvig var desværre ikke blandt de heldige vindere.**

5. Årshjul 2026, fastsættelse af datoer

Vi lægger et årshjul ind i Teams, og kommer med forslag der.

- Klubmesterskab
- Klubfest
- Juleafslutning
- Arbejdsdag i foråret
- Nye tiltag? Eks. Nytårsappel, sommerfest (måske uddelegering til hold)

Planlægning udsat til næste møde.

6. Øvrigt fra trænermøde

- Ingen trænermøder siden sidst

7. Digitalt arkiv.

- Adgang til Dropbox

Vi indkøber en ekstern harddisk, HH overfører alle dokumenter fra Dropbox til denne.

8. Eventuelt

Tilmelding værtskaber DCH Kreds 3 (uddannelse). **Aase har svaret Anne Wedel at vi deltager igen i 2026. sendt forslag om værtsskab lørdag d. 14. juni og weekenden 10-11. oktober.**

Djurs Hundehal spørger om vi er interesserede i at leje hallen? **Vi takker for tilbuddet, men gør ikke brug af det p.t. Har et hold lyst til at miljøtræne et andet sted, kan de indbyrdes aftale at leje hallen (klubben giver ikke tilskud, en lejeudgift er egenbetaling på holdet).**

Udmelding om forhøjet klubkontingent pr. 01.07.2026 – **er lagt på hjemmesiden.**

Der ryddes op i Teams, så kun bestyrelsesmedlemmer og bogholder er med, altså ingen suppleanter.

Næste møde: Onsdag d. 11. marts 2026 kl. 18.

Kommende punkter:

Gennemgang og opdatering af hjemmesiden.